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 RESUMÉ/VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN  
HET BERAAD VAN DE GEMEENTE AALSMEER 

d.d. 24 september 2009 
 

 Naam voorzitter : dhr. drs. P.J.M. Litjens  
Naam griffier       : mevr. drs. E. Vergne-Appel 
 
AFWEZIG      : dhr. W.D.J. Spaargaren 
 

B-1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
T 

1. Opening door de voorzitter, dhr. J.P. van der Jagt 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering. Bericht van verhindering is ontvangen van de 
heer Spaargaren.  
 
Spreekvolgorde: CDA – PACT Aalsmeer – VVD - AB 
 
2. Vaststelling van de agenda 
Daar over Polderzoom nog geen bijeenkomst met de wijkraad kon worden gehouden en deze 
nu voor 5 oktober 2009 is gepland, wordt dit onderwerp op voorstel van het college van de 
agenda afgevoerd en geagendeerd voor beraad en raad op 8 oktober 2009. .  
De AB-fractie wil voor de volgende behandeling in beraad/raad een advies van de wijkraad over 
Polderzoom.  
De fractie PACT Aalsmeer kondigt een initiatiefvoorstel participatieverordening aan 
 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  
 
3. Resumé van 10 september 2009 
Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
- motie waardevolle landschappen en bomen; de VVD-fractie is blij met de reactie daarop. Het 
blijft spijtig dat het zo lang heeft moeten duren. Ook zal de doorlooptijd vrij lang zijn, wellicht 
veroorzaakt door de mogelijkheid om particuliere bomen aan te melden. De fractie ziet de op 
schrift gestelde criteria waardevolle bomen binnenkort graag tegemoet.  
De portefeuillehouder stemt daarmee in.  
 

 Hamerstukken 
 

B-2. Verlenging contract accountant 
Portefeuillehouder: P.J.M. Litjens 
Het onderwerp roept geen vragen of opmerkingen op en kan ter besluitvorming aan de raad 
worden voorgelegd.  
 

 Behandelstukken 
 

B-3. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vaststellen nota Sportief Aalsmeer – Sportnota 2010 – 2014 
Portefeuillehouder: 
Inspreker de heer Vismans (Stichting Beachsportservice) verstrekt een (schriftelijke) reactie op 
de Sportnota Aalsmeer. De stichting organiseert al zo’n zeventien jaar beachsportevenemen-
ten, met als onderkomen de oude bloemenveiling. Was de stichting aanvankelijk gericht op de 
sport, in de loop der jaren is zij uitgegroeid tot een multifunctioneel sport- en evenementencen-
trum. Het verbaast dhr. Vismans dat de stichting niet in de Sportnota wordt vermeld. Naast het 
zijn van de thuisbasis voor een aantal sporten, zoals beachsoccer, beachfootvolley en beach-
volleybal, heeft de stichting van de Nederlandse Volleybalbond het predicaat nationaal trai-
ningscentrum gekregen. Naast topsporters maken veel breedtesporters gebruik van de facilitei-
ten. Met de oprichting van het beachvolleybalteam Aalsmeer hebben wij het plan opgevat om 
ook de breedtesport meer aandacht te geven. Het centrum heeft, zeker in Aalsmeer-Oost, een 
positie verworven waarbij de jeugd, de recreatiesporter en de topsporter een plek hebben. De 
stichting is steeds bereid te komen tot aanvullingen op de activiteiten in Aalsmeer.  
De Stichting Beachsportservice heeft toppers in dienst, die de top van Nederland traint. De top 
van Nederland is bereid allerlei projecten te ondersteunen. 
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In een situatie waarbij sprake is van een tekort aan sportaccommodaties, zoals in Aalsmeer 
Oost,  horen wij graag wat wij kunnen betekenen voor u. 
 
Inspreker de heer Fokkema (namens korfbalvereniging Kudelstaart, Omnia, RKDES en Fiqas 
Aalsmeer) brengt het volgende onder de aandacht:  
- Haalbaarheidsonderzoek voor sporthallen. De verenigingen is er sceptisch over dat een  
  extern onderzoek zal plaatsvinden. Zij zijn van mening dat de verenigingen plannen en kennis  
  hebben, waarvan gebruik kan worden gemaakt.  
- De WOZ voor verenigingen met eigen gebouwen. De wijze waarop de verenigingen nu  
  worden belast is niet uit te leggen aan de besturen, maar ook niet aan ouders die de  
  contributie moeten betalen. Daardoor is geen draagvlak te verkrijgen. 
- Capaciteit buitensporten, met name gelet op de kwaliteitseisen van de sportbonden.  
  Hiervoor wordt aandacht gevraagd. 
- De inzet van veel sportverenigingen, maar met name van de vier hier genoemde, heeft  
  bijgedragen aan de totstandkoming van de Sportnota.  
Op een vraag van de AB-fractie naar het aandeel van de WOZ in de contributie, wordt aange-
geven dat dit per vereniging verschillend is. Het heeft te maken met de omvang van de accom-
modatie en het aantal leden.  
 
De visie van de CDA-fractie op sport is dat sport gezond is voor lichaam en geest; het gemeen-
telijke sportbeleid moet gericht zijn op alle leeftijden. Met sport bouwen kinderen en jongeren 
eigenwaarde op en leren zij in teamverband op te treden, met respect voor elkaar. Sportvereni-
gingen krijgen in toenemende mate, naast de primaire functie, een maatschappelijke rol bij de 
aanpak van sociale problemen, maar ook bij het bevorderen van gezondheidsbewustzijn. 
Sportverenigingen moeten financieel en organisatorisch door de gemeente worden onder-
steund. Het werven van vrijwilligers is een belangrijk aspect, naast onderhoud en vernieuwing, 
maar ook uitbreiding van voorzieningen. Het is hoog tijd dat een nieuwe Sportnota wordt vast-
gesteld.  
Helaas is aan de speerpunten uit het sportbeleid 1997 slechts gedeeltelijk uitvoering gegeven; 
het gemeentelijke budget voor sportstimulering is relatief laag. Er zijn achterstanden in sport-
deelname van 65-plussers en volwassenen met een chronische lichamelijke aandoening. Er is 
sprake van overgewicht. De forse stijging van het aantal inwoners, met 20% tot 2015, heeft 
consequenties. Er is een tekort aan binnensportaccommodaties en een tekort aan buitensport-
accommodaties in Aalsmeer-Oost. De druk op vrijwilligers neemt toe en er zijn weinig mogelijk-
heden  tot vrije speelruimte. Overigens, er zijn ook veel positieve zaken over de sport in Aals-
meer te melden:  uitstekende accommodaties, sportdeelname van jongeren ver boven het lan-
delijk gemiddelde, topsport, veel vrijwilligers. Voor een in vergelijking met omliggende gemeen-
ten laag bedrag, worden grote prestaties geleverd. Verenigingen zijn actief in het binnenhalen 
van sponsorgelden. 
De fractie onderschrijft de missie en de ambitie: de maatschappelijke meerwaarde van sport zal 
worden benut. Het is niet duidelijk of dit ook kan worden gerealiseerd, gelet op de financiële be-
perkingen. 
Knelpunten doen zich voor ten aanzien van de binnensportaccommodaties. De fractie roept het 
college op met verenigingen in gesprek te gaan over ideeën en initiatieven.  
Voorts een aantal vragen: 
- De gymzaal bij de Rietpluim is inmiddels gerealiseerd. Geeft deze oplossingen voor een  
  aantal sportverenigingen? 
- De gemeente Uithoorn overweegt de subsidie aan het zwembad volledig stop te zetten.  
  Dit kan gevolgen hebben voor Aalsmeer. Vindt al overleg met Uithoorn plaats om wellicht  
  samen tot een oplossing te komen? 
- Kunstgrasvelden, het succes bij RKV, is bekend: optimale bespeelbaarheid en een  oplossing  
  voor capaciteitstekort. Zeer veel gemeenten nemen in hun beleid op dat voetbalverenigingen  
  een kunstgrasveld krijgen. Wellicht wordt het in 2015 een verplichting. Is het college het ermee 
  eens dat hiervoor de ogen niet moeten worden gesloten? Kan in een notitie worden  
  aangegeven wat de voordelen zijn van kunstgras en waarom sportbonden, gemeenten dit in  
  hun beleid opnemen? 
- Pagina 23: “Uitbreiding in sportstimulering is gezien de vergelijking met de uitgaven van  
  omliggende gemeenten gerechtvaardigd.” Wat wordt hiermee bedoeld? Waaraan wordt  
  gedacht en wat is de visie van het college?  
- Topsport: Ook al is de aandacht vooral gericht op de breedtesport, aandacht voor topsport is     
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ook belangrijk. Kan FIQAS voor bijvoorbeeld een Europacupwedstrijd gebruik maken van het 
topsportfonds?  
- Waaraan moet worden gedacht bij het topsportloket Haarlemmermeer? Hoe kan daarvan  
  gebruik worden gemaakt?  
- Het subsidiebeleid moet onderdeel zijn van de Sportnota. Het college komt daarop in 2010 
  terug. Wordt de mening van de raad daarover gevraagd? Bij de subsidienota moeten  
  verdeelregels worden aangegeven. Het is daarbij interessant naar het draagvlak en  
  maatschappelijk belang van de vereniging te kijken.  
- De ozb blijkt voor een aantal verenigingen met een eigen accommodatie zwaar op de  
  begroting te drukken. Aantal technische vragen hierover: 
- als een sportvereniging een eigen kantine, kleedkamers heeft maar grond van de gemeente 
  huurt, hoe wordt de aanslag dan bepaald? Is een sportcomplex een bebouwde of onbebouwde 
  onroerende zaak?  
- Zijn tennisvelden, atletiekbanen, kunstgrasvelden roerende zaken? Zijn voetbal- en  
  korfbalvelden gebouwde onroerende zaken? Hoe wordt de waarde bepaald? Kan een  
  overzicht worden gegeven van de individuele aanslagen van de verenigingen? Schriftelijk  
  informeren. 
- De fractie komt in tweede termijn terug op de combifuncties. De regeling loopt tot 2012.  
  Wat zijn de consequenties als de regeling vervalt? Is het college van plan volledig gebruik  
  te maken van die combifuncties? Is er voldoende animo voor de werkzaamheden van deze  
  functionaris?  
- Kunnen voorbeelden worden gegeven waar het clusteren van gelijksoortige sportgebruikers  
  zijn gerealiseerd?  
- Inzetten zo effectief mogelijk gebruik van huidige accommodaties: waar is winst te behalen? 
- Voorzittersoverleg. De fractie is het eens met de zienswijze van All Out. Is de wethouder het  
  ermee eens: eerst duidelijk maken welke rol de gemeente daarin kan spelen en wat de  
  verwachting is van alle partijen over dit overleg?   
- Het versterken van sportverenigingen met het oog op de maatschappelijke functie wordt door  
  de fractie onderschreven. Verenigingen pakken dit op en gaan zelfs over tot het aantrekken  
  van een betaalde coördinator, niet alleen voor technische zaken, maar ook op sociaal gebied. 
  Zij vormen een aanspreekpunt voor sociale problemen bij jeugdspelers, gedrag, omgang met  
  elkaar en taalgebruik. Hoe kan in dezen extra worden ondersteund? Als het om geld gaat  
  moeten keuzen worden gemaakt. De maatschappelijke functie van verenigingen versterken  
  heeft meer effect dan bijna � 50.000 uitgeven aan een busproject.  
- Schoolsportkalender: waarom doet de gemeente het niet zelf? Zij heeft de gegevens.  
- Sportstimulering moet worden gericht op nieuwe doelgroepen en een meer gevarieerd  
  aanbod. Er is vraag naar andere vormen van bewegen. Nordic walking, skaten, dansen,  
  vechtsporten, watersport (surfen, zeilen) worden niet genoemd. Waarom is daarvoor geen  
  aandacht? 
- De brief van Beachsportservice zal in tweede termijn aan de orde worden gesteld.  
- De fractie spreekt waardering uit voor het werk van de klankbordgroep.  
 
Wethouder Overbeek geeft aan dat met name het eerste deel van de inbreng van de CDA-
fractie volledig wordt onderschreven. Een en ander komt terug in de Sportnota. Nu wordt gere-
ageerd op een aantal vragen: 
Knelpunten binnensport. Het college wil begin 2010 met een tussenstap komen: een voorstel 
ten aanzien van de knelpunten, nu en bij groei, daarbij ook gebruik makend van ideeën van 
verenigingen. Bekeken wordt wat de beste oplossing voor Aalsmeer is (en niet voor één vereni-
ging).  
De gymzaal bij de Rietpluim ontlast de Proosdijhal, ook al zijn er door de lagere bezetting con-
sequenties voor de exploitatie van de Proosdijhal. In goed overleg met de sportverenigingen 
wordt gekeken welke sporten naar de Rietpluim kunnen worden doorgeschoven.  
 Zwembad Uithoorn; het beleid van Uithoorn is dat sportaccommodaties zijn geprivatiseerd. Er 
is regelmatig overleg met de (sport)wethouders van de gemeenten Uithoorn, Amstelveen en 
Haarlemmermeer, waarbij wordt bekeken op welke wijze van elkaars sportaccommodaties ge-
bruik kan worden gemaakt. Aalsmeer is te klein om alles op het gebied van topsport te kunnen 
hebben; bepaalde zaken worden regionaal opgepakt, zoals het turnen dat inmiddels in Haar-
lemmermeer een accommodatie heeft gevonden. Het is niet het voornemen om bijvoorbeeld 
Uithoorn te vragen mee te betalen aan zwemmogelijkheden in Aalsmeer. Aalsmeerders maken 
ook gebruik van voorzieningen in andere gemeenten.  
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In het kader van de discussie met RKV zijn de voor- en nadelen van kunstgrasvelden op een rij 
gezet (o.a. langdurige bespeelbaarheid, intensiever gebruik, onderhoudskosten, afschrijving, 
hogere aanschafkosten). Bij knelpunten wordt bekeken of het nodig is een kunstgrasveld aan te 
leggen. 
Als bij verenigingen met topsport sprake is van een landelijke uitstraling voor Aalsmeer zal wor-
den nagegaan of zij in aanmerking kunnen komen voor het topsportfonds om evenementen 
mogelijk te maken. Het college geeft nadere aandacht aan de financiële problemen van Fiqas, 
mede als gevolg van een Europacupwedstrijd.  
In Haarlemmermeer wordt bekeken in hoeverre topsporters kunnen worden ondersteund in de 
ontwikkeling van kwaliteiten. Aalsmeer wil bekijken of zij ook gebruik kan maken van een derge-
lijk topsportloket. 
Al eerder is de vraag gesteld om het subsidiebeleid voor sport en andere terreinen inzichtelijk te 
krijgen. In 2010 wordt dit opgepakt. Alvorens hiertoe over te gaan zal de raad worden gevraagd 
of en zo ja welke kaders hij wil meegeven.  
De vragen over de ozb worden schriftelijk beantwoord. 
Het is ook de zorg van het college wat er gebeurt als de rijkssubsidie voor combinatiefuncties 
wegvalt. Vooralsnog is dit niet aan de orde. Contracten worden aangegaan onder voorbehoud 
van blijvende subsidiëring door het rijk. 
Vanuit de klankbordgroep is het voorstel gedaan regelmatig met partijen (i.c. voorzitters daar-
van) rond de tafel te zitten. Dit overleg moet worden opgebouwd en bekeken moet worden wat 
iedereen daarvan verwacht.  
Er is op dit moment onvoldoende capaciteit om de schoolsportkalender in eigen beheer uit te 
geven. Nu doet Sportservice dit; scholen en sportverenigingen zijn hier tevreden over. 
De watersport is uitgebreid in de Nota recreatie en toerisme aan de orde geweest; ook is er een 
economische visie over. Fracties en sportwereld hebben niet gevraagd in het kader van de 
Sportnota hieraan aandacht te geven. 
 
De fractie PACT Aalsmeer complimenteert de wethouder voor het participatietraject, dat mede 
uitstekend is verlopen door de grote inbreng en deskundigheid van mensen uit het veld. De no-
ta laat weinig nieuw beleid zien. Er is sprake van een duidelijke prioritering, waarbij binnen de 
breedtesport nadrukkelijk is aangegeven op welke wijze de sportparticipatie en het sporten in 
Aalsmeer zal moeten worden ondersteund: via sportstimulering en ondersteunen van de vere-
nigingen. Dit laatste is een absolute voorwaarde voor het eerste. 
De sportaccommodaties zijn niet meegegroeid met de behoefte. In Aalsmeer wordt bovenge-
middeld aan sporten gedaan, velen doen het in verenigingsverband. Tegelijkertijd is sprake van 
een verschuiving naar sporten in ongebonden verband. Het is een teken van deze tijd, maar 
ook een gevolg van het feit dat sportverenigingen redelijk aan hun lot zijn overgelaten de afge-
lopen jaren. De beleidsfocus lag vooral op de jeugdsportpas, samenwerkingsverband aange-
past sporten Amstel/Meerlanden, Groep 6 on the move, samenwerking Sportservice Haarlem-
mermeer en GGD. Het zijn waardevolle en belangrijke activiteiten, maar zij worden door derden 
gedaan. De gemeente heeft niet veel meer gedaan dan een beperkt budget beschikbaar stel-
len. Er was weinig aandacht voor sportverenigingen, sporten voor ouderen, periodiek overleg 
met de sportsector of de economische functie van de sport. Een nieuw en krachtig sportbeleid 
is noodzakelijk. De missie geeft aan dat de gemeente een voorwaardenscheppende rol heeft. Is 
dat afdoende? Sportstimulering vraagt om accommoderend en ondersteunend beleid en een rol 
van de gemeente richting sportverenigingen. Als verenigingen een zwaardere rol moeten krij-
gen om mee te helpen Aalsmeer beweeglijk te houden, te laten sporten, dan hebben zij onder-
steuning nodig.  
Het is goed dat het sportbeleid onderkent dat integrale doorwerking op andere beleidsterreinen 
moet plaatsvinden, zoals jeugd- en jongeren-, ouderenbeleid en gezondheidsbeleid. Hoe wil het 
college de samenhang met de andere beleidsterreinen borgen, integraal beleid? Welke kenge-
tallen of doelstellingen worden hierbij gehanteerd? Bij integraal beleid hoort ook hoe vanaf nu 
wordt geborgd dat in alle nieuwbouwplannen voldoende sport- en speelruimte voor alle leef-
tijdsgroepen wordt gereserveerd. In bijvoorbeeld Nieuw Oosteinde is voor jongeren vanaf twaalf 
jaar weinig ruimte daarvoor aanwezig. Veel speelveldjes voor kleine kinderen worden door de 
grote kinderen gesloopt. Voetbalveldjes worden gebruikt als hondenuitlaatplek. Hoe zal het be-
heer zijn?  
In het kader van het jeugdsportfonds vindt indirect en incidenteel samenwerking plaats tussen 
school en sport; dit resulteert in een beperkte omvang en ad hoc karakter van het sportaanbod. 
Hoe zal daarin verbetering worden gebracht?  
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- Kinderen uit economisch zwakkere gezinnen, die net buiten de 125%-norm vallen, komen niet 
  in aanmerking voor het jeugdsportfonds. Voor die gezinnen geldt dat sprake is van  
  armoedeval. Is het mogelijk het extra geld van het rijk, dat zou worden ingezet voor het  
  jeugdsportfonds, voor hen te bestemmen? 
- Het is teleurstellend dat per jaar � 10.000 beschikbaar wordt gesteld voor het topsportfonds  
  met name voor het vergroten van de naamsbekendheid van Aalsmeer en het versterken van 
  het imago. Daarvoor zou geld komen uit het uitvoeringsprogramma economische en 
  recreatieve zaken. Het topsportfonds moet bestemd zijn voor topsporters.  
- Het plan van aanpak is veelbelovend. Sportservice Haarlemmermeer heeft inmiddels een  
  offerte uitgebracht. In de begroting heeft het college geen kosten voor activiteiten,  
  administratie, coördinatie e.d. opgenomen. Verwacht het college dat partners die kosten op  
  zich nemen?  
- Het is jammer dat het aanbod aan binnensportaccommodaties niet is meegegroeid met de  
  behoefte. Er moet daarmee niet worden gewacht tot het stimuleren van sporten niet meer  
  kan worden gefaciliteerd. De behoefte is duidelijk, het prijskaartje nog niet. Nieuwe 
  sportaccommodaties zijn duur. Wat moet nog meer worden onderzocht? Er is eerder  
  onderzoek gedaan. Er moet goed gekeken worden naar multifunctionele sportaccommodaties, 
  wellicht in combinatie met commerciële sportaanbieders.  
 
Wethouder Overbeek wijst erop dat de kracht van sportverenigingen niet moet worden onder-
schat. Verenigingen kunnen veel zelf, ook al hebben ze af en toe behoefte aan steun van de 
gemeente. Het college wil invulling geven aan een grotere ondersteuning. 
De gemeente moet voorwaarden scheppend zijn, maar ook accommoderend. De verenigingen 
moeten op een goed complex hun sport kunnen beoefenen. Er moeten goede afspraken wor-
den gemaakt over het onderhoud.  
- Als het gaat om integraal beleid is het zo dat de diverse ambtenaren bij dezelfde afdeling zijn 
  ondergebracht. Er wordt voor gezorgd dat de andere nota’s zijn aangehaakt. De sport is een  
  leidend thema in het aansturen van de andere beleidsterreinen.  
- Aalsmeer heeft een goed speelplaatsenbeleid. In sommige wijken is sprake van dichte  
  bebouwing, waardoor ruimte voor het vrij kunnen sporten beperkt is. Daarom moeten voor het  
  actief bewegen andere zaken worden georganiseerd. Inderdaad moet in nieuwe plannen  
  aandacht worden gegeven aan mogelijkheden voor speelterreinen, groenvoorzieningen.  
- Geprobeerd wordt de verbinding school – sport te leggen door onder andere de  
  vakleerkrachten. Daaraan is een financieringsprobleem vanuit het rijk verbonden.  
  De combinatiefunctionaris kan hier een rol vervullen, o.a. ten aanzien van de naschoolse  
  opvang.  
- Er is in deze gemeente sprake van een ruimhartig jeugdsportfonds; de grens van 125% wordt  
  niet al te strak gehanteerd. Daarnaast is sprake van een declaratiefonds dat hiervoor kan  
  worden ingezet. 
- Het is niet de bedoeling dat het topsportfonds vooral wordt ingezet voor de naamsbekendheid  
  en het imago van Aalsmeer. Het zijn wel elementen die hierbij aan de orde komen.  
  Topsportverenigingen worden gesteund in het naar Aalsmeer halen van evenementen.  
  Uiteraard is het belangrijk dat Aalsmeer daarmee op de kaart staat, maar het mag niet de  
  hoofddoelstelling zijn. 
- Het eerste onderzoek naar de knelpunten binnen de binnensportaccommodaties is slechts 
  een momentopname. Daarbij is geen rekening gehouden met de groei van Aalsmeer. Nu  
  wordt een onderzoek gedaan naar de behoefte de komende jaren, rekening houdend met de  
  groei van Aalsmeer. Ook moet een financiële doorrekening plaatsvinden en moet gekeken  
  worden naar locaties. Gekeken wordt naar mogelijkheden van het afstoten van oude  
  gymnastieklokalen, waarna met clustering financiële middelen worden gevonden om  
  nieuwbouw te realiseren.  
 
De VVD-fractie heeft geen algemene beschouwingen en technische vragen over de Sportnota 
voorbereid. Zij richt zich op het voorstel. Er moet natuurlijk een missie zijn, maar de vraag is of 
de vermelde missie de juiste is: zo veel mogelijk inwoners moeten op een verantwoorde manier 
aan sportbeoefening kunnen blijven doen, blijkbaar behalve als zij aan denksport of watersport 
doen, ouder zijn of in Oost wonen! 
- De fractie wil niet te stevig inzetten op gebruik van fondsen van het rijk, omdat zij daarop  
  bezuinigingen verwacht. Gewekte verwachtingen kunnen dan niet worden waargemaakt. 
- Het is goed krachten te bundelen met andere gemeenten. De fractie wil geïnformeerd worden 
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  over de voortgang van de gesprekken met de portefeuillehouder van Uithoorn.  
- De Sportnota zet hoofdzakelijk in op bewegen. Gemist worden de denksporten. 
- Met de inspraak zijn helaas veel verwachtingen gewekt. Veel verenigingen hebben bijdragen  
  geleverd, maar hebben geen terugkoppeling gehad.  
- De situatie in Oost baart zorgen. Het moment is wellicht gekomen om te kijken naar de Brede 
  school, meer mogelijkheden van samenwerking, het bouwen van een sporthal in samenspraak 
  met de scholen, combinatie van binnen- en buitensportaccommodaties met naschoolse  
  opvang. Dit zijn zaken waaraan de Mikado geen plaats kan bieden. Mogelijk kan  
  hierbij ook de vestiging van (een brugklas) havo/vwo in Oost aan de orde komen.  
- Het  rijk investeert jaarlijks tot 2013 bijna � 130 miljoen in sport. De indruk is dat het met name 
  gaat om investeren in sportaccommodaties en het geen netto bedrag is voor sportbeoefening.  
- Is de constatering terecht dat in de nota geen plaats is voor ouderen (pagina 28)?  
- Voor de topsport wordt met name ingezet op het organiseren van topsportevenementen. Op  
  zich is daarmee niets mis, zeker niet vanuit het oogpunt van naamsbekendheid. Hopelijk gaat  
  het daarbij niet alleen om voetbalevenementen en evenementen van andere bekende  
  sporten, maar ook om bijvoorbeeld het WK Ballroomdansen.  
- Gemist worden investeringen in topsporters. Zeker voor de watersport.  
- Voor structurele personele inzet wordt gesproken over � 350.000. Is het inclusief de 4,1 fte?  
  Als dat zo is, dan is de financiering onzeker.  
 
De fractie komt tot de conclusie dat de Sportnota een lange marathon is, waaraan een horden-
loop wordt toegevoegd met het vragen van � 30.000 voor een onderzoek naar accommodaties. 
Er is veel geïnventariseerd, maar kennelijk is dat onderzoek nog niet gedaan. Over welke ter-
mijnen gaat het?  
Naast algemene vervetting in Oost als mensen niet naar het openbaar vervoer moeten lopen, is 
sprake van een resultatenverstoffing van de denksport, het verdrinken van de watersport. Ou-
deren zijn afgeschreven.  
 
Wethouder Overbeek is het ermee eens dat de missie niet flitsend is. Misschien kan tot een 
slogan worden gekomen die wel aanspreekt.  
We moeten terughoudend zijn met het doen van investeringen, gelet op de huidige situatie. 
Echter, met doemdenken wordt niet uit de economische dip gekomen. Daarom moet naar de 
ideeën voor de toekomst worden gekeken.  
Er is overleg met de gemeente Uithoorn over mogelijke krachtenbundeling. Op enig moment 
kan een terugkoppeling plaatsvinden vanuit het regio-overleg op sportgebied.  
Terecht is opgemerkt dat de denksport niet in de nota is meegenomen. Bij de start heeft de 
VVD aandacht gevraagd voor de denksport; echter in de loop van het traject kwam het accent 
meer op bewegen. De bridgeclub sprak, in het kader van de enquête, zorg uit over vergrijzing in 
het ledenbestand. In kantines van sportverenigingen zal zeker ruimte voor de bridgers aanwe-
zig zijn.  
Bekeken moet worden of in Oost iets kan worden gedaan op het gebied van nieuwe accommo-
daties.  
Het college voert gesprekken met scholen over een afdeling havo/vwo. Binnenkort zal de raad 
hierover worden geïnformeerd.  
De rolstoel dansclub heeft geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid deel te nemen aan de 
klankbordgroep. Bij het evenementenbudget wordt niet alleen gekeken naar de bekende spor-
ten. Zo was er vorig jaar in Amsterdam een Nederlands kampioenschap zwemmen voor men-
sen met een beperking, mede georganiseerd door verenigingen uit Aalsmeer. 
De genoemde gelden van het rijk zijn vrijgemaakt voor sportstimulering. Gelet op de Olympi-
sche Spelen in 2028 worden nieuwe initiatieven ontplooid.  
Het is zeker niet zo dat ouderen worden “weggeschreven”. Het college wil ook dat ouderen 
meer sporten. De ouderenbonden nemen initiatieven voor bijvoorbeeld fietsen. De gemeente 
subsidieert ook andere initiatieven. Bekeken wordt of ouderen met het GALM-project actiever 
kunnen gaan sporten.  
De watersport is niet in de Sportnota opgenomen, maar wel in de Nota Economische visie en 
recreatie. Nagegaan zal worden of in de Sportnota meer aandacht aan de watersport kan wor-
den gegeven.  
Na het aannemen van de Sportnota zal worden nagegaan op welke wijze de opdracht voor het 
onderzoek naar accommodaties wordt gegeven. Het zou goed zijn binnen een halfjaar de resul-
taten daarvan te weten, zodat een en ander kan worden meegenomen in de collegeonderhan-
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delingen.  
 
De AB-fractie verbaast zich over de Sportnota, die niet veel meer is dan een inventarisatie van 
wat aanwezig is. Het is schandalig dat zo veel tijd – zeker drie jaar – nodig is geweest om een 
dergelijk rapport te schrijven. In de nota worden geen voorstellen gedaan of keuzes gemaakt; 
de nota geeft geen visie op de toekomst. Diverse sporten ontbreken, zoals watersport, schaat-
sen.  
De AB-fractie geeft al jaren aan dat rekening moet worden gehouden met nieuwbouwprojecten, 
waardoor de behoefte aan sportaccommodaties toeneemt. Het huidige college heeft hiermee 
niets gedaan.  
Voor de topsport gaat de fractie uit van gebruik van, waar mogelijk, bestaande of nieuwe ac-
commodatie. De topsport moet daarin worden geïntegreerd; er moeten geen afzonderlijke voor-
zieningen voor de topsport worden gecreëerd. Er zijn bij dit college na al die jaren nog geen 
ideeën over de locaties. 
Het is vreemd dat nu � 30.000 wordt gevraagd voor een haalbaarheidsonderzoek accommoda-
ties; die informatie had al in de nota opgenomen moeten zijn. Geconstateerd moet worden dat 
het college de problemen voor zich uit schuift en deze nu in de volgende raadsperiode aan de 
orde komen. Het is schandalig dat het college een en ander zo lang voor zich uit durft te schui-
ven.  
 
Wethouder Overbeek ontkent dat het college drie jaar de tijd heeft genomen om tot de Sportno-
ta te komen. De AB-fractiespecialist was in april 2008 aanwezig bij de start van de Sportnota. 
Dat is dus geen drie jaar. Het college heeft in de Sportnota zijn visie aangegeven. Ook moet re-
kening worden gehouden met de democratische spelregels. De raad bepaalt of een door het 
college gesignaleerd knelpunt terecht is. Daarna krijgt het college de opdracht er iets aan te 
doen.  
 
De AB-fractie meent dat de wethouder keuzevoorstellen aan de raad had kunnen voorleggen.  
De fractie wijst al jaren op voorzieningen bij nieuw te realiseren wijken. 
 
Wethouder Overbeek zegt dat het bouwen van woningen niet gelijk een nieuwe sporthal bete-
kent. Er moet op jaarbasis sprake zijn van een bezetting van 1600 uur, wil een nieuwe hal ren-
dabel zijn.  
 

B-4. 
 

Vaststellen bestemmingsplan Aalsmeerderweg 250a, 282 en 322 
Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer 
De VVD-fractie wil zo weinig mogelijk kruising van uitwegen met het huidige fietspad. Bij een 
van de panden is echter een nieuwe uitweg aangelegd. De fractie heeft daar moeite mee, on-
danks dat ook sprake is van gewoonterecht.  
 
Wethouder Nijmeijer zegt dat de aanvraag van een uitwegvergunning niet zonder meer kan 
worden geweigerd. De koper van het perceel wil een eigen uitweg, de aanvraag is gewogen en 
de vergunning is verleend. Een recht van overpad is overigens niet een plicht van overpad.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel ter besluitvorming aan de raad zal worden voorge-
legd.  
 

B-5. 
 
 

Visiedocument Polderzoom 
Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer 
Het voorstel is van de agenda afgevoerd.  
 

B-6. Terinzagelegging voorontwerp “Bedrijvenlocatie Aalsmeerderweg 249-251”  
Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer 
De AB-fractie constateert met genoegen dat het voorstel een beperking geeft ten aanzien van 
toegestane bedrijven.  
 
De fractie PACT Aalsmeer is blij met de aanpassing van het voorontwerpbestemmingsplan. Na 
de inspraak zal blijken of dit voldoende is. De fractie is content met de snelle beantwoording 
van de technische vragen. Het is te betreuren dat, na het debacle van het Farregat, een nieuw 
bestemmingsplan aanwezig is waarbij zich een onwenselijke situatie zou kunnen voordoen.  
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In de memo staat dat een bepaalde werkwijze is verlaten; dat is echter niet zo Het is niet zinvol 
een bestemmingsplan in de inspraak te brengen als op voorhand duidelijk is dat de raad princi-
piële bezwaren heeft.  
 
Wethouder Nijmeijer benadrukt dat het aan het bestemmingsplan toevoegen van de lijst van 
bedrijven niet wil zeggen dat bij de vaststelling van het bestemmingsplan ook al die mogelijkhe-
den worden geboden.  
 
De voorzitter constateert dat het voorstel ter besluitvorming aan de raad kan worden voorge-
legd.  
 

 Vragenhalfuur raadsleden 
Er zijn geen vragen ingediend.  
  

 Rondvraag en sluiting 
De fractie PACT Aalsmeer wijst op de huis aan huis verspreide informatie over de OV-
chipkaart. Voor het opladen van de OV-chipkaart kan men gebruik maken van internet of van 
oplaadpunten. Op dit moment is één oplaadpunt in Aalsmeer aanwezig. Dat is niet voldoende 
om de OV-chipkaart goed in de markt te zetten. Daarom de vraag: komen er meer oplaadpun-
ten, zo ja waar en wanneer?  
 
Wethouder Fransen wijst erop dat het opladen de eerste keer altijd op een oplaadpunt moet 
worden gedaan. Het komen tot oplaadpunten is een verantwoordelijkheid voor de stadsregio 
Amsterdam. De planning is voor het einde van het jaar in de regio ongeveer zestig oplaadpun-
ten extra te hebben. Voor Aalsmeer zal het gaan om ongeveer vijftien oplaadpunten. De hoe-
veelheid, plaatsen en momenten van realisering is afhankelijk van onderhandelingen met onder 
andere winkeliers.   
 

 Sluiting 
De voorzitter sluit het beraad.  
 

 PAUZE/ONDERBREKING 
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DE RAAD VAN DE GEMEENTE AALSMEER  

D.D. 24 SEPTEMBER 2009  
 

 Voorzitter:  dhr. drs. P.J.M. Litjens 
Griffier: mw. drs. E. Vergne-Appel 
 
AFWEZIG: dhr. W.D.J. Spaargaren 
 

AGENDA
PUNT 

ONDERWERP 

R-1. 
. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
T 
 
 
 
T 

1. Opening door de voorzitter, dhr. P.J.M. Litjens  
De voorzitter opent de vergadering. De heer Spaargaren is verhinderd.  
 
Spreekvolgorde: CDA – PACT Aalsmeer – VVD - AB 
 
2. Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt vastgesteld, rekening houdend met het vervallen van agendapunt Visiedocu-
ment Polderzoom.  
 
3. Resumé van 10 september 2009  
Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
- De PACT-fractie kan in het resumé van het Beraad bij het agendapunt afsluiten realisatiedo-
cument serviceappartementen geen opmerkingen terugvinden over de reden van wijziging van 
het VVD-standpunt inzake horeca. De verwijzing in de Raad naar het Beraad is daarmee niet 
duidelijk.  
 
4. Ingekomen stukken Aalsmeerse burgers en instellingen 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
Wethouder Fransen heeft van de luchthaven Schiphol het bericht ontvangen dat per vandaag 
een stuurmaatregel is genomen en dat de Kaagbaan wordt gesloten voor een bepaalde termijn 
(waarschijnlijk 31 oktober 2009). Samen met Uithoorn wordt via bestuurlijke weg geprobeerd 
deze maatregel terug te draaien. De directeur Luchtvaart van het ministerie heeft toegezegd 
hierover met de minister te spreken. Leidt dit tot niets, dan is het goed de landelijke politiek te 
benaderen.  
Toegezegd wordt de raad zo snel mogelijk te informeren over de reactie vanuit het ministerie. 
Op grond van de inhoud van de informatie kan worden bepaald of actie moet worden onderno-
men.  
Mede gelet op de recent verschenen Luchtvaartnota zal de werkgroep Schiphol worden geacti-
veerd.  
 

 Behandelstukken 
R.2. Vaststelling bestemmingsplan Aalsmeerderweg 250Aa, 282 en 322 

Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer 
De raad stemt in met het voorstel, zonder nadere beraadslaging of hoofdelijke stemming.  
 

R-3. Visiedocument Polderzoom 
Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer 
Het voorstel is van de agenda afgevoerd.  
 

R-4. Terinzagelegging voorontwerp bedrijvenlocatie Aalsmeerderweg 249-251 
Portefeuillehouder: J.J. Overbeek 
De raad stemt in met het voorstel, zonder nadere beraadslaging of hoofdelijke stemming.  
 

R-5. Verlenging contract accountant 
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Portefeuillehouder: drs. P.J.M. Litjens 
De raad stemt in met het voorstel, zonder nadere beraadslaging of hoofdelijke stemming.  
 

 DEBAT 
Hiervoor zijn geen onderwerpen aangedragen.  
 

 SLUITING 
De voorzitter sluit de vergadering.  

 


